
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 252 af 17. januar 2022 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lene Skov Henningsen 

  

24. januar 2022 
J.nr. 2022 - 700 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 252

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for de samlede omkostninger til udviklingen af det nye ejendoms-

vurderingssystem? 

 

Svar 

Som jeg tidligere har oplyst, jf. mit svar på SAU alm. del – spm. 613 af 20. september 

2021, vedtages udviklingsomkostningerne til it-udviklingen gennem aktstykker af Folke-

tingets Finansudvalg. Aktstykkerne er fortrolige af hensyn til statens forhandlingsposition 

ved udbud. 

 

Jeg kan oplyse, at Folketingets Finansudvalg den 17. december 2021 har tiltrådt et fortro-

ligt aktstykke om udviklingen af it-systemet til understøttelse af ejendomsvurderinger 

vedr. ejerboliger.  

 

Forud for behandlingen af aktstykket blev der afholdt en teknisk gennemgang den 17. no-

vember 2021 for Folketingets Finansudvalg og Skatteudvalg. 
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